

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 29 MAC 2016 (SELASA)**

Bil	Tajuk	Akhbar
1.	Cybersecurity sector will help push Malaysia further up value chain, says MOSTI minister	MIS - ASIA
2.	Saintis wanita banyak cabaran	Berita Harian
3.	Perit bahang El Nino dan bekalan air	BERNAMA
4.	Lubok Merbau records highest temperature today : Mosti	The Sun Daily Online
5.	No heatstroke case for 6 days	New Straits Times
6.	Sindiket jual gambar peribadi 10,000 wanita tempatan	Berita Harian
7.	Registration for online business mullied	Malay Mail
8.	Manfaatkan mesin, kemudahan SIRIM Rasa	Utusan Malaysia
9.	Retain valuable talents	The Star

Cybersecurity sector will help push Malaysia further up value chain, says MOSTI minister



Photo - Some of the industry recipients of security certification together with (second from left) YABhg General Tan Sri Dato' Seri Panglima Mohd Azumi Mohamed (Retired), Chairman Board of Directors of CyberSecurity Malaysia; (centre in dark suits, from left) Y.B. Datuk Seri Panglima Madius Tangau, Minister of Science, Technology & Innovation (MOSTI); YB Datuk Dr Abu Bakar Mohamad Diah, Deputy Minister of Science, Technology & Innovation; and Dr. Amirudin Abdul Wahab, CEO, CyberSecurity Malaysia.

According to **Malaysia's Ministry of Science Technology & Innovation (MOSTI)**, a resilient cyber security ecosystem will help to push Malaysia further up the value chain.

MOSTI minister Y.B. Datuk Seri Panglima Madius Tangau made this statement during his congratulatory address at national agency CyberSecurity Malaysia's second annual ISCB (Information Security Certification Body) and media appreciation awards ceremony at KL Hilton on 22 March 2016.

As well as presenting awards to media, ministry officials presented security certification to 18 Malaysian organisations that have successfully completed Common Criteria ISO/IEC 15408, Information Security Management System (ISMS) ISO/IEC 27001 and Malaysia Trustmark Service for e-business validation.

"Everything that can go digital in life, eventually will go digital," the minister said. "Safe security practices require the equal participation of both the public and private sectors."

"Securing cyberspace is a strategic matter and one that can also help elevate the economy. To help move Malaysia from being just information consumers to information producers," he said, who urged all players to cooperate to build a resilient cyberspace security infrastructure.

"These recognitions [awards and certifications] are recognised both nationally and internationally, especially the Common Criteria certifications," he said, adding that CyberSecurity Malaysia's efforts together with the industry placed Malaysia in the number 1 regionally with CyberSecurity preparedness and globally ranked number three in a 2014 report.

CyberSecurity Malaysia's Information Security Certification Body (ISCB) provides certification services against international standards and guidelines, which help Malaysian ICT products gain easier access to international markets and improve its competitiveness in the global ICT market.

KERATAN AKHBAR
BERITA HARIAN (FAMILI) : MUKA SURAT 12
TARIKH : 29 MAC 2016 (SELASA)

» Tiga wanita berjawatan tinggi kongsi cerita suka duka harungi dunia pekerjaan didominasi lelaki

Oleh Nor Afzan Mohamad Yusof
afzan@bh.com.my

Waktu kerja tidak menentu dengan tugas utama menjalankan kajian dalam tempoh lama di lokasi tertentu seperti kawasan kutub antara cabaran kerjaya dilalui saintis.

Situasi itu menjadi cabaran lebih getir apabila kerjaya itu dilakukan oleh wanita yang perlu membahagikan masa antara keluarga dengan tugas pejabat.

Ikuti pengalaman tiga wanita yang terbabit dalam kerjaya saintis bagaimana mengharungi pelbagai cabaran sebagai wanita berkerjaya dan isteri serta pandangan mereka terhadap masa depan sebagai saintis.

Mereka ialah Ketua Pengarah Jabatan Standard Malaysia, Datuk Fadilah Baharin; Ketua Pengarah Jabatan Meteorologi, Datuk Che Gayah Ismail dan pensyarah Institut Penyelidikan, Pembangunan dan Inovasi (IRDF), Universiti Perubatan Antarabangsa (IMU), Dr Wong Chiew Yen yang tetap cekat memikul tanggungjawab sebagai saintis.



Tugas saintis banyak cabaran.

[GAMBAR HIASAN]



1 Fadilah Baharin

Fadilah yang memiliki kelulusan dalam bidang nuklear, umpamanya berkata, lahan kerjaya sebagai saintis tidak banyak halangan kerana rakan sekerja dan majikan yang sentiasa bekerjasama, selain mendorong kerjaya masing-masing.

Bagaimanapun, rezeki dalam kehidupan peribadi, beliau sangat getir apabila pada saat berada di puncak kerjaya di Jabatan Standard Malaysia, beliau pula disahkan menghidap kanser payudara tahap satu.

"Apa yang tergambar dalam fikiran saya hanyalah mati," katanya pada Forum Wanita Dalam Sains anjuran Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI), sempena

sambutan Hari Wanita Antarabangsa, baru-baru ini.

Majlis itu disempurnakan Penasihat Pembangunan Keusahawanan dan Iktisad Wanita di Jabatan Perdana Menteri, Datuk Seri Shahizat Abdul Jalil. Yang turut hadir, Ketua Setiausaha MOSTI, Datuk Seri Dr Noorul Ainur Mohd Nur.

Arwah suami penguat semangat Bagaimanapun, Fadilah bersyukur kerana memiliki ketua dan majikan yang memahami dan menasihati beliau untuk berubat dan lupakan soal kerja buat seketika.

Ibu kepada empat anak ini memberitahu, beliau mengambil tempoh hampir dua tahun menerima hakikat sebagai penghidap kanser dan menjalani rawatan di kampung sebagai alternatif bagi perubahan moden.

Malang bagaikan bertimpa apabila sewaktu berperang melawan sakit, suami beliau meninggal dunia.

"Dunia saya terasa gelap. Waktu itu, kekuatan yang ada dalam diri saya ialah motivasi daripada suami yang sewaktu hayatnya berpesan kepada saya untuk kuat melawan sakit. Kata motivasi itu menjadi pembakar semangat saya melawan kanser," katanya.

Selapas kematian suami, kakak beliau mengambil alih peranan arwah suami menjaga beliau, namun tidak lama selepas itu,

Saintis wanita banyak cabaran



Dari kiri; Fadilah, Che Gayah dan Dr Wong pada Forum Wanita Dalam Sains anjuran MOSTI, sempena sambutan Hari Wanita Antarabangsa, baru-baru ini. (FOTO ROHANIS SHUKRI / BBI)

“ Ketua memang berperanan penting dalam mendorong kita untuk berjaya. Ketua saya banyak memberikan sokongan, malah beliau menjadi imam, jenazah suami saya. Hari ini saya melihat rakan sekerja sebagai kekuatan untuk saya melakukan kerja sebaik mungkin sebagai balasan kepada kebaikan yang mereka lakukan kepada saya”

kakaknya pula meninggal dunia. "Lima anak kakak saya itu saya perlu jaga. Sudahlah sakit, saya hilang lagi tempat bergantung. Ketika itu, baru saya sedar tidak guna saya merintih kerana saya saja harapan anak dan anak saudara saya untuk bergantung.

"Saya perlu kuat untuk melawan penyakit ini dan berkat keyakinan dan sikap positif, saya berjaya mengharungi dugaan berkenaan. Kini saya pulih daripada kanser," katanya.

Majikan dan rakan beri kekuatan Fadilah tidak putus menyebut ucapan terima kasih kepada majikan dan rakan sekerja yang banyak membantu dan memberikan sokongan dalam memperolehi kekuatan melawan kanser kerana lama mengambil cuti sakit.

"Ketua memang berperanan penting dalam mendorong kita untuk berjaya. Ketua saya banyak memberikan sokongan, malah beliau menjadi imam solat jenazah suami saya. Hari ini saya melihat rakan sekerja sebagai kekuatan untuk saya melakukan kerja sebaik mungkin sebagai balasan kepada kebaikan yang mereka lakukan kepada saya," katanya.



